
Van: Toorenburg, M.M. van  
Verzonden: zondag 13 december 2020 17:41 
Aan: GC-Commissie-J&V; Commissie J&V  
Onderwerp:  

 

Beste collega’s, 

 

Graag zouden Vera en ik dit bericht willen voorleggen aan de minister voor 

Rechtsbescherming. Sinds 1 oktober zijn adopties uit Nigeria gestopt, maar wij zouden willen 

weten of uitgesloten kan worden dat kinderen langs deze weg in Nederland terecht zijn 

gekomen. Wordt dit in het onderzoek naar interlandelijke adopties meegenomen?  

 

 

Vriendelijke groet,  

Vera Bergkamp en  

Madeleine van Toorenburg  


